

Onsdag d. 3. september 2025 kl. 17.00-19.00.

Mødet afholdes i VIP-lokalet i Ringsted Sportscenter fra kl. 17.00-19.00. Der serveres mad og drikkevarer undervejs.

Deltagere (e-mailadresser i navne):

- [Henrik Vilsner](#), [Annette Dejløw Sonne](#) – Repræsentanter for indendørsidrætten.
- [Marianne R. Pedersen](#) – Repræsentant for selvorganiseret idræt.
- [Henrik Larsen](#), [Esben Pedersen](#) – Repræsentanter for udendørsidrætten.
- [Signe Olsen](#) (Afbud), [Mikkel Pedersen](#) (Afbud) – Repræsentanter for svømmeidrætten.
- [Torben Lollike](#) – Formand for Brugerrådet.
- [Christian Abildgaard](#), [Kim Olander Hansen](#), [Christian Almvig](#) – Medarbejderrepræsentanter.

1. Kommentarer til referatet fra seneste brugerrådsmøde (bilag 1) – Alle **Punkt ved Henrik Larsen vedr. oplæg om entré ved kampe og betaling for leje af facilitet er udskudt.**

2. Vælgermøde i samarbejde med Ringsted Idrætsunion den 30. oktober. Drøftelse af temaer til debatten og afklaring af mødets detaljer. *Hvordan kan vi gøre vælgermødet levende for tilhørende og relevant for nyhedsmedierne? Formanden foreslår, at vi lægger forskellige sportslige aktiviteter ind i mødet* – Torben/Alle
Forslag som drøftes med Ringsted Idrætsunion:

- **Klart formål – klare udmeldinger om ambitioner på idrætsområdet.**
- **Foreninger kan pitche ambitioner om egen idræt og deres rammer.**
- **Visionsplanen for udvikling af udearealerne skal bringes i spil. Udvidelse af svømmefaciliteter.**
- **Opmærksomhed på faciliteter ”under jorden”: vægtløftning og skydekælder.**

Henrik Vilsner, Torben Lollike og Henrik Larsen deltager fra brugerrådets side i planlægningsgruppe med Ringsted Idrætsunion.

3. Orientering om hygiejne og regler omkring afvaskning inden besøg i Svømmeland – Kim

Der er klare regler (ordensreglement) som vises på piktogrammer i omklædningsrum og i receptionen. Livreddere runderer og påtaler ved manglende afvaskning. Drøftelse med svømmeclubbernes instruktører, at de er medansvarlige for, at deres svømmere vasker sig. Kan skilte og piktogrammer opdateres? Kan der opsættes skærme i omklædningsrum, som viser et klart budskab f.eks. på video?

4. Høringssvar til bekræftet Budget 2026? – Christian/Torben

Brugerrådsmøde

Referat

<https://ringsted.dk/da/nyheder/budgetaftale-26> Torben og Christian laver udkast, som rundsendes til kommentering. Deadline for afgivelse af høringssvar den 9. september.

5. Forslag om ny dag for fremtidige møder: Torsdage - Torben Vedtaget

6. Centerets orientering – Christian, Christian og Kim

- Orientering om foreningers forplejningsmuligheder med nye åbningstider i Café Ingeborg
- Orientering om rammeaftale for Ringsted Festivalens brug af faciliteter
- Indkøb rekvisitter/inventar (bilag 2) Der er utilfredshed med at renoveringsarbejdet af dommertårnet endnu ikke er udført.
- Drift Svømmeland
- Drift udendørs/indendørs

7. Eventuelt – Alle

Ingen bemærkninger

Bilag:

1 – Referat fra brugerrådsmøde i juni, 2 - Oversigt indkøb inventar/rekvisitter

Brugerrådsmøder afholdes sidste måned i hvert kvartal den 1. onsdag. Næste møde torsdag den 4. december 2025.